
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld 3 december 2019

Aanwezigen
Raadsleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/ SW), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), 
J.P. Slootweg (VVD), J. Puper (PvdA), H.A. Jansen (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), 
W. Beets (PW), M. van de Kasteelen (PW), J.N. de la Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones 
– Kassies (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), C.N.G. Starke (VVD), R. Masselink – Den Hollander (VVD) en 
A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt en gemeentesecretaris N.L.J.J. Dusink
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld en Perton en de dames Schuitema en 
Poelman - Bouma
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: De heer H. Jager
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom.
Bekijk hier de live beelden

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden

3. Vaststellen besluitenlijsten en toezeggingenlijst
De volgende besluitenlijsten worden vastgesteld:

- Raadsvergadering 12 november 2019
- Politieke avond Westerveld 3 december 2019

 Besluitvormend deel 
 Debat over de belastingverordeningen 2020
 Debat over het voorstel Woonvisie (vervolg)
 Debat over de evaluatie en besluit voortzetting Stichting Ondernemersfonds Westerveld 

(vervolg)

De heer Van der Weyde heeft schriftelijk vijftien vragen over de toezeggingenlijst bij het college 
aangeleverd. Van verschillende toezeggingen wil hij graag de stand van zaken. Daarnaast constateert hij dat 
er geen einddatum staat vermeld waarbinnen de toezegging afgehandeld zou moeten zijn. Wat hem betreft 
kan hier een verbetering in aangebracht worden. Hij vraagt of dit in het presidium aan de orde kan worden 
gesteld. 
Toezegging
Burgemeester Jager zegt toe dat de heer Van der Weyde binnen veertien dagen antwoord krijgt op de 
gestelde vragen inzake de gedane toezeggingen door het college.
Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=53777
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=85907
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=88537


4. Ingekomen stukken
Naar aanleiding van de brief van de Raad van State inzake bestemmingsplan Havelte (B) wil de heer Van der 
Weyde weten wat de stand van zaken. Mevrouw Mones is benieuwd of er op dit moment nog gesprekken 
worden gevoerd met de betreffende inwoner van Havelte.
Toezegging
Wethouder Smidt zegt toe de vragen die naar aanleiding van de brief van de Raad van State inzake het 
bestemmingsplan Havelte schriftelijk te beantwoorden.
Bekijk hier de live beelden

5. Rondvraag
Onderwerp: Japanse duizendknoop
De heer H.A. Jansen (PvdA)
Vragen:

- Is de gemeente bereid om de situatie in Vledder te beoordelen en conform protocol te handelen, 
om verdere verspreiding hier te stoppen?

- Wil de gemeente ook het protocol in de rest van de gemeente hanteren. 
Bron: https://bestrijdingduizendknoop.nl/protocol/

Toezegging
--
Beantwoording college

- In oktober 2019 is er landelijk beleid vastgesteld, conformerend aan het provinciaal beleid. Het lijkt 
er misschien op dat er geen beleid zou zijn, maar dat is er volgens wethouder Doeven wel degelijk. 
Het maaisel wordt direct afgevoerd. Mochten er zich problemen voordoen, dan adviseert 
wethouder Doeven om dit door te geven aan het klanten contact centrum van de gemeente.

- Op het gebied van de bestrijding van de Japanse duizendknoop wordt veel energie gezet. Daar is 
ook contact over met ander provincies. 

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Onderdak voor asielzoekers
De heer M. van de Kasteelen (Progressief Westerveld)
Vragen:

1. Hoe staat het college er in als het gaat om opvang van asielzoekers? Is het college ook benaderd en 
voor welk aantal mensen?

2. In 2015 ontving onze gemeente een budget voor extra opvang van asielzoekers. Dit budget is niet 
(volledig) voor dit doel uitgegeven, maar in de algemene middelen gevloeid. Wij gaven dit al eerder 
aan. Zou het college dit bedrag (deels) alsnog voor de opvang beschikbaar willen maken?

3. Is de gemeente Westerveld bereid in de opvang een ruimhartig aandeel te leveren? Welke 
praktische mogelijkheden en locaties worden momenteel onderzocht?

Toezegging
Burgemeester Jager zegt toe om de raad over de voortgang op de hoogte te houden.
Beantwoording college
Volgens burgemeester Jager is de woordvoerding op dit onderwerp aan de Rijksheer (Commissaris der 
Koning van Drenthe). Hij weet te melden dat er binnen de Drentse gemeenten er de bereidheid aanwezig is 
om asielzoekers op te vangen. Indien gewenst worden ook de portefeuillehouders die over wonen gaan 
uitgenodigd om aan de discussie deel te nemen. Burgemeester Jager vraagt eerst de resultaten van de 
landelijke regietafel af te wachten.
Bekijk hier de live beelden

6. Amendement Progressief Westerveld, CDA, PvdA, VVD, Gemeentebelangen en DSSW/ SW: 
Bestemmingsplan Buitengebied 2018

Voorgesteld besluit:
De gronden behorende bij het perceel De Vorrelvenen 11 te Dwingeloo waarop de bestemming "Agrarisch-
2" rust buiten de planbegrenzing van het bestemmingsplan Buitengebied 2018 te brengen.
Conclusie voorzitter
Het amendement wordt met algemene stemmen aanvaard.
Toezegging
--

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=310237
https://bestrijdingduizendknoop.nl/protocol/
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=601850
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=961877


Aantekeningen
- De heer De la Mar dient namens alle fracties een amendement in. Dit amendement hangt aan deze 

besluitenlijst en maakt hiervan onderdeel uit. Het amendement is bedoeld om de bewoner van het 
perceel De Vorrelvenen 11 te Dwingeloo een hart onder de riem te steken.

- Volgens wethouder Smidt is inmiddels het gesprek met de provincie Drenthe gestart.
Bekijk hier de live beelden

6. Voorstel over vaststelling bestemmingsplan Buitengebied Westerveld 2018
Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
De ingekomen zienswijzen ontvankelijk te verklaren en in te stemmen met de beantwoording en voorstellen 
zoals opgenomen in de Reactienota zienswijzen;

Besluitpunt 2:
In te stemmen met de beoordeling van ‘Rho adviseurs voor leefruimte’, dat met de vaststelling van het 
bestemmingsplan wordt voldaan aan het bepaalde in artikel 2.7 1e lid, juncto artikel 2.8 1e en 3e lid van de 
Wet natuurbescherming;

Besluitpunt 3:
Het bestemmingsplan “Buitengebied Westerveld 2018” conform het ontwerpbesluit gewijzigd vast te 
stellen.
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt door de fracties van DSSW/ SW, Gemeentebelangen, VVD, PvdA en CDA aanvaard. 
Toezegging
--
Aantekeningen

- De heer Van de Kasteelen maakt gebruik van een stemverklaring, welke door de heer Puper en 
mevrouw Masselink té lang en té politiek wordt bevonden. De voorzitter wijst de heer Van de 
Kasteelen er op dat een stemverklaring geen uitnodiging voor debat mag zijn. Hij wil dit aan de orde 
stellen bij de agendacommissie en het presidium.

- De heer Van de Kasteelen kondigt aan dat zodra er een besluit is genomen, de burgemeester per 
brief wordt verzocht het raadsbesluit voor schorsing en vernietiging bij de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties voor te dragen1. 

- De heer Jansen maakt gebruik van een stemverklaring. 
Bekijk hier de live beelden

7. Voorstel kenbaar maken van wensen en bedenkingen op het voornemen van de RUD Drenthe om lid 
te worden van een werkgeversvereniging

Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
De RUD Drenthe middels bijgevoegde brief meedelen geen wensen en bedenkingen te hebben in het 
deelnemen van de RUD Drenthe in de nieuw op te richten werkgeversvereniging niet-gemeenten.
Conclusie voorzitter
Het voorstel aldus conform besloten.
Toezegging
--
Aantekeningen
--
Bekijk hier de live beelden

8. Sluiting
De voorzitter sluit het besluitvormende deel van de vergadering.
Bekijk hier de live beelden

1Artikel 273, lid 1: Indien een besluit naar het oordeel van de burgemeester voor vernietiging in aanmerking 
komt, doet hij daarvan binnen twee dagen nadat het te zijner kennis is gekomen, door tussenkomst van 
gedeputeerde staten, mededeling aan Onze Minister wie het aangaat. Hij geeft hiervan tegelijkertijd kennis aan 
het orgaan dat het besluit nam, en zo nodig aan het orgaan dat met de uitvoering van het besluit is belast.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=1233630
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=1233630
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=2102200
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=2117190


Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 17 december 2019.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden-Hoekstra H. Jager

Bijlage
- Amendement Progressief Westerveld, CDA, PvdA, VVD, Gemeentebelangen en DSSW/ SW over het 

Bestemmingsplan Buitengebied 2018


